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Finanční výbor zastupitelstva  
města Úvaly 

Zápis z řádného zasedání 
finančního výboru č. II/2022 

 
Termín 

      13. 6. 2022 
Místo : zasedací místnost městského úřadu, nám. Arnošta z Pardubic 95, Úvaly 

 
Rozdělovník : členové finančního výboru, starosta města, místostarosta města, tajemník městského 

úřadu, tajemník finančního výboru, sekretariát města 
 

Přítomní členové 
 
 
 
 

:       Mgr. Jaromír Gloc, Ing. Jana Kytlicová,  Bc. Ondřej Martinovský, Bc. Romana Komínková, 
        Ing. Josef Zach, Ing. Hana Opálková, Bc. Jan Němec, RnDr. Petr Franěk, 
         
 
 

Omluveni 
 

Host:  

: 
: 
 

Ing. Jan Černý, Bc. Hana Šindelářová, Bc. Jan Angelov Janev 
 
Ing. A. Kimbembe, J. Hájková  

Tajemník  : Jana Teplá 
   

 
Stav přítomných  

 
V 16:05 hod bylo přítomno 6 členů finančního výboru, FV je usnášeníschopný, zasedání FV je 

zahájeno.  

 

Ad 1, 2) Zahájení, schválení programu jednání 
 

Předseda finančního výboru Mgr. Jaromír Gloc přivítal přítomné a zahájil jednání FV. Navrhl malou 
změnu programu oproti pozvánce -  vyměnit bod č. 3 s bodem č. 4, se kterou všichni přítomní 

souhlasili. Ověřovatelem dnešního zápisu je stanoven Bc. Němec. Členové FV odsouhlasili níže 

uvedený program jednání:  

 

Program jednání  

 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání  

3. Závěrečný účet města, účetní závěrka, zpráva auditora za rok 2021 

4. Návrh RO č. 2/2022 města Úvaly 

5. Kontrolní zpráva koupaliště 

6. Různé, diskuze 

7. Závěr 

  

V 16:15 dorazila Bc. Komínková.  
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Ad 3) Závěrečný účet města, účetní závěrka, zpráva auditora za 
rok 2021  
 

Mgr. Gloc předal slovo Ing. Kimbembemu, který prezentoval nejprve zprávu auditora, kdy sdělil, že 
účetní závěrku auditor přijal bez výhrad. Nedošlo k žádnému porušení rozpočtové kázně.  

 

K Závěrečnému účtu: 
 

Ve výkazu je souhrn plnění rozpočtu příjmů a výdajů, Ing. Kimbembe podrobně vysvětluje jednotlivé 
sloupce, kdy obsahem je stanovený rozpočet, rozpočtové opatření a skutečnost. Mgr. Gloc se 
dotazuje na důvod rozpočtovaných vysokých částek na plyn a el. energii na ZŠ, kdy skutečná spotřeba 
byla výrazně nižší. Ing. Kimbembe vysvětluje, že škola si nově v roce 2021 začala platit veškeré 
energie sama, proto došlo v rozpočtu města k výraznému snížení.  
 
V 16:22 přichází RNDr. Petr Franěk. 
 

Ing. Kytlicová se dále dotazuje na zadluženost města ke konci roku 2021. Ing. Kimbembe dotaz 
zodpověděl.  

 
V 16:27 přichází paní Hájková.  

 

Text usnesení  FV II-01/2022 Výsledek hlasování 
 

FV doporučuje Zastupitelstvu města ke schválení Závěrečný účet 
města, účetní závěrku a zprávu auditora o výsledku přezkoumání 

hospodaření města za rok 2021.   

Pro 

8 

(Gl, Mar, Ko, Op, Za, Ky, Fr, Ně)  
Usnesení bylo přijato 

Proti 0 

 

Zdržel se 

 

0 

 
 

 

Ad 4) Návrh RO č. 2/2022 města Úvaly 
 

p. Gloc opět předal slovo Ing. Kimbembemu, který prezentoval návrh RO č. 2/2022.  

 
Příjmová část: 

 

Ing. Kimbembe odkázal na záložku RUD, kde je patrno, že aktuální vývoj daňových příjmů je vyšší než 
se původně očekávalo, proto je v návrhu RO 2/22 upravena kalkulace v daňových příjmech. 
 
Nedaňové příjmy jsou navýšeny dle skutečnosti o 324.900,- Kč. Jedná se hlavně o navýšení o finanční 
dar na rozvoj města a pojistná plnění. Mgr. Gloc se ještě pozastavil právě nad položkou finanční dar 

PS Pražská – rozvoj města, kdy mu bylo Ing. Kimbembem vysvětleno, že se jedná o dar investora 
plánovaného obchodního centra. 
 

Ing. Kytlicová se dotázala, zda byl provozovatel koupaliště informován o výši inflační doložky, aby 
mohla být uplatněna při platbě nájemného. Paní Hájková ji ujistila, že ano. Dále paní Hájková 

zodpověděla dotaz Mgr. Gloce na kompenzační bonus od MF, že se jedná o kompenzaci práce v 
covidového režimu.  

 
Následně proběhla diskuze ohledně příjmů, které město dostává na ZŠ a následných příspěvků města, 

které odesílá ZŠ. Paní Hájková informuje, že město je pouze prostředníkem a obdržené příspěvky 

v celé výši distribuuje ZŠ. Výše příspěvků je vázána na počet zapsaných dětí. Navazující dotaz 



 
 

3 

směřoval na náklady ZŠ hrazené TJ Sokolu městem. Paní Hájková informuje, že smlouva s TJ Sokol je 
uzavřena městem, z tohoto důvodu jde úhrada nájemného a energií za městem.  

 
Celkem příjmová část ve výši 222 792 570,- Kč. 

 
Výdajová část 

 

Mezi neinvestičními výdaji je výrazně navýšená položka příspěvek MŠ na plyn z důvodu obrovského 
nárůstu ceny plynu a opravy a udržování, kam je především zahrnuta oprava plotu u MŠ a demolice 

vrátnice v Riegerově ulici. Dále se do položky opravy a udržování započítává rozšíření stávající aplikace 
v mobilu.  

 

Mezi nejvyšší investiční výdaje patří nákup pozemku v Jiráskově ul., chodníky v Dobročovické a Bratří 
Čapků, zateplení fasády ZŠ, příspěvek Svazkové školy a vybudování lávky u Devíti kanálů. 

 
Ing. Kytlicová se dotazuje na položku el. energie koupaliště, kde je rozpočtováno 195 tis. Kč. Paní 

Hájková slíbila, že položku prošetří a pošle členům FV odpověď. Dále se Ing. Kytlicová zajímá o 
aktuální sazbu nefixovaných úvěrů, kdy jí je opět slíbeno paní Hájkovou, že přesnou hodnotu zjistí a 

informuje ji. 

 
Ing. Kytlicová položila otázku k investičnímu příspěvku pro Svazkovou školu. V následné diskusi bylo pí 

Hájkovou upozorněno, že příspěvek je v diskutovaném návrhu RO č. 2/2022 špatně umístěn a bude 
ještě před VZZM přesunut do neinvestičních příspěvků města. 

 

Celkem výdajová část ve výši 222 792 570,- Kč. 
 

 
Mgr. Gloc shrnul navýšení příjmů a výdajů a následovalo hlasování. 

 

 

Text usnesení  FV II-02/2022 Výsledek hlasování 
 

FV projednal RO č. 2/2022 v celkové výši příjmů a 
výdajů 222.792.570,- Kč a po přesunu příspěvku svazkové školy 

mezi neinvestiční náklady doporučuje ke schválení Zastupitelstvu 
města Úvaly 

  

Pro 
8 

(Gl, Ky, Ně, Ma, Op ,Za, Ko, Fr) 
Usnesení bylo přijato 

Proti 0 

 

Zdržel se 
 
0 

 
 
17:40 odchod ing. Kimbembe a pí Hájkové - předseda FV Mgr. Gloc poděkoval za účast. 

 
 

Ad 5) Kontrolní zpráva koupaliště  
 
Ing. Josef Zach prezentoval zpracovanou kontrolní zprávu Kontrola investičních nákladů na obnovu 

koupaliště a vyčíslení provozních nákladů na provoz prvních dvou sezon.  

 
17:55 odchází RNDr. Petr Franěk 

 
Po diskuzi bylo přijato usnesení 

 

Text usnesení  FV V-03/2021 Výsledek hlasování 
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FV po projednání schvaluje předloženou kontrolní zprávu 

„Kontrola investičních nákladů na obnovu koupaliště a vyčíslení 
provozních nákladů na provoz prvních dvou sezon“  

a) doporučuje předložit na nejbližším VZZM ke schválení  

b) doporučuje vedení města sledovat sezónní přehled 
návštěvnosti na koupališti  

Pro 

7 

(Gl, Ma, Ko, Op ,Za, Ky, Ně)  
Usnesení bylo přijato 

Proti 0 

 

Zdržel se 

 

0 

 
 
 

Ad 6) , 7) Diskuze, různé, závěr 
 
Mgr. Gloc upozornil členy FV, že se očekává ještě jedno zasedání FV v tomto volebním období a to 

nejspíše 5.9.2022. 

 
 

Předseda FV Mgr. Gloc přítomným poděkoval za účast.  
 

Zasedání ukončeno v 18:55 hod. 
 

 

 
 

 
 

 

 
Zapsala: 

……………………………………………………. 
Jana Teplá 

 

 
 

 
 

 
…………………………………………                       ………………………………………….. 

Předseda FV               Ověřovatel  

Mgr. Jaromír Gloc     Bc. Jan Němec 


